

初一英语名校错题集(3.20-3.22)

一、单项选择。
() 1. — Where do you live?
— I live on fifth floor of a tall building in Fifth Street.
A. the; / B. a; the C. the; a D. /; the
() O The many many New item is used at commuter
() 2. The young man Nanjing is good at computer. A. comes from B. is from C. he's from D. from
A. Comes from D. 15 from C. He S from D. from
() 3. Which floor do you live this building?
A. in B. on in C. on D. in on
() 4. We say number "9,075,010"
A. nine millions, seventy-five thousands and ten
B. nine millions and seventy-five thousand and ten
C. nine million, seventy-five thousand, ten
D. nine million, seventy-five thousand and ten
() 5. There is in today's newspaper.
A. important nothing B. anything special
C. important anything D. something important
() 6. — What do you think of Mr. Zhang?
— He is always others. People around our neighborhood all
like him very much.
like him very much. A. ready helping B. ready for helping
like him very much.
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help
<pre>like him very much. A. ready helping</pre>
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily C. easily; easy D. easy; easily () 8. Mr. Smith, with his children, China this summer holiday.
Like him very much. A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily C. easily; easy D. easy; easily () 8. Mr. Smith, with his children, China this summer holiday. A. are going to visit B. is going to visit
A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily C. easily; easy D. easy; easily () 8. Mr. Smith, with his children, China this summer holiday.
Like him very much. A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily C. easily; easy D. easy; easily () 8. Mr. Smith, with his children, China this summer holiday. A. are going to visit B. is going to visit C. will visit D. are visiting
Like him very much. A. ready helping B. ready for helping C. ready to helping D. ready to help () 7. — Are these maths problems? — Yes, I can work them out A. easy; easy B. easily; easily C. easily; easy D. easy; easily () 8. Mr. Smith, with his children, China this summer holiday. A. are going to visit B. is going to visit



初一英语名校错题集(3. 20-3. 22)

C. tastes nice; sounds D. tastes good; sounds like	
() 10. — Is there "helping hands" meeting this weekend? — I'm not sure. I'll phone you to check it. A. the; at B. a; at C. a; / D. /; /	•
二、根据所给提示,写出一个语法上和语义上都正确的单词。	
1. When he saw the (坏掉的) bike, he knew that he had to buy a new on	e.
2. Tomorrow is my mother's (四十) birthday.	
3. She worked as an(办公室) worker after finishing college.	
4. If you want to know some (信息) about the new house, you can call me.	
5. Can you tell me what the (志愿者) names are?	
三、选用方框内单词的适当形式填空。每空一词。 notice beach fix design sick	
 My uncle is the fridge because it doesn't work. I' m my own home, but I don't know where to put the sofa. 	
3. The in Hawaii are good for sailing.	
4. She often feels when she travels on a ship.	
5. Can you see those on the blackboard?	
四、翻译句子。	
1. 遇到像这个澳大利亚男孩这样的好邻居你真是幸运。	
2. 感谢他来到社区中心。我确信这会是一个分享技术的好地方。	
3. 谢谢你邀请我来品茶。	
4. 将有许多志愿者来我们学校,你可以帮我带他们参观吗?	



初一英语名校错题集(3.20-3.22)

参考答案

1. 答案: A

解析:句意为:一你住在哪里?一我住在第五街道上一座高楼的第五层。序数词和 the 连用表示顺序, the fifth floor 意为第五层楼;而 Fifth Street 是一条街道的名字,且首字母大写,作为专有名词使用,便不再加定冠词。故本题选 A。

2. 答案: D

解析:句意为:来自于南京的这个年轻人擅长电脑。该句中,from Nanjing 做介词短语,并且后置做定语修饰 the young man。因该句中已经有谓语动词 is,而一个句子中若无 and 连接不可使用两个动词,故 A、B 选项错误。故本题选 D。

3. 答案: B

解析: 句意为: 你住在这栋建筑的第几层? 住在某一层楼的表达为 live on the floor, 因此在第几层应用 on; 而在高楼里应用介词 in。故本题选 B。

4. 答案: D

解析: hundred, thousand, million, billion 这些词前面如有表示具体数字的词,它们末尾不加"s",三位以上的基数词,在百位数和十位之间一般要用连词 and。故本题选 D。

5. 答案: D

解析: 句意为: 今天的报纸中有一些重要的事。形容词修饰不定代词,应将形容词后置; 而 something 用在肯定句中。故本题选 D。

6. 答案: D

解析:句意为:一你觉得张先生怎么样?一他总是准备好帮助别人。我们社区的人全都喜欢他。本题考查"be ready to do"这一短语,意为准备好做某事。故本题选 D。

7. 答案: D

解析: 句意为: 一这些数学问题简单吗? 一是的,我可以很容易地做出来。第一空,problem 是名词,修饰名词应用形容词 easy; 第二空, work out 是一个动词短语,意为算出,修饰动词及动词短语应用副词 easily。故本题选 D。

8. 答案: B

解析: 句意为: 史密斯先生和他的孩子们计划这个暑假去中国。will + 动词原形表示临时决定的事情,而 be going to do 表示计划,打算做的事,且遇到 with 结构,主语由 with 前决定。故本题选 B。

9. 答案: D

解析: 句意为: 所有的食物都尝起来很棒。把它们吃完听起来是一个好主意。第一空, taste 是连系动词, 故后面接形容词; 第二空, 听起来像应用 sounds like + n. 故本题选 D。

10. 答案: C

解析: 句意为: 一这周将有一个名为"援助之手"的会议吗? 一我不确定。我会给你打电话核对。第一空, "helping hands" meeting 中的"helping hands"做定语修饰 meeting,



初一英语名校错题集(3.20-3.22)

其单复数应由 meeting 决定,且这里 meeting 是一个泛指概念,用 a; 第二空,this/that/next/last 等修饰时间前不加介词,无需加任何介词。故选 C。

- 二、根据所给提示,写出一个语法上和语义上都正确的单词。
- 1. broken 2. fortieth
- 3. office
- 4. information5. volunteers'
- 三、选用方框内单词的适当形式填空。每空一词。
- 1. fixing
- 2. designing
- 3. beaches
- 4. sick
- 5. notices

四、翻译句子。

- 1. It's lucky of you to meet a good neighbor like this Australian boy.
- 2. Thank him for coming to the community center. I'm sure that this will be a good place to share skills.
- 3. Thanks for inviting me to enjoy the tea.
- 4. Many volunteers will come to our school. Can you help me show them around?
- 5. My parents plan to visit the Summer Palace next month